
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

VLP Roosendaal  

Datum 17 januari 2024 
Onderwerp 010-2024-Illegale parkeerstrook basisscholen 

Kloosterstraat Wouw 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Sinds enige tijd zijn aan de Kloosterstraat in Wouw maar liefst twee basisscholen gesitueerd. “De 

Stappen” zit er permanent en “De Baayaert” tijdelijk in afwachting van hun nieuwbouw elders. Dit 

zorgt natuurlijk voor een dagelijkse enorme aanloop van (honderden) leerlingen en ouders die hun 

kinderen brengen, vaak met de auto. Uiteraard was dit vooraf bekend en is er goed nagedacht over 

de verkeersafwikkeling. Toch kan men blijkbaar niet voorkomen dat ouders hun auto tijdelijk parkeren 

op een groenstrook aan de Kloosterstraat, behorende bij het Catharinapark. Dit levert erg 

onoverzichtelijke, gevaarlijke en ongewenste situaties op en kinderen die vaak in het park spelen 

hebben zo ook geen goed zicht meer op het verkeer in de Kloosterstraat: 

levensgevaarlijk.  Bovendien wordt de betreffende groenstrook, vooral met nat weer, volledig 

omgeploegd. (zie bijgevoegde foto) 

Onze fractie heeft enkele vragen over deze situatie: 

 

1.      Bent u bekend met de verkeerssituatie en het parkeerprobleem rondom de twee basisscholen in 

de Kloosterstraat in Wouw, waarbij een groenstrook van het Catharinapark oneigenlijk wordt gebruikt 

als parkeerstrook? 

2.      Indien ja, heeft u hier al over gesproken met de schoolbesturen van beide scholen en zo ja, wat 

waren hiervan de uitkomsten? Zo nee, gaat u het gesprek nog aan? 

3.      Heeft u zelf al aan oplossingen gedacht zoals het instellen van een parkeer- en/of stopverbod 

aan die zijde van de weg, het afzetten met beplanting of paaltjes van de groenstrook of blijft u dit 

parkeergedrag gedogen? Graag een toelichting. 

4.      Wanneer is voorzien dat “De Baayaert” weer verhuist naar de nieuwe locatie en er dus een eind 

komt aan deze grote parkeerdruk? 

 

Namens fractie VLP Roosendaal, 

Eric de Regt en Toon Jochems 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. Bent u bekend met de verkeerssituatie en het parkeerprobleem rondom de twee basisscholen in de 

Kloosterstraat in Wouw, waarbij een groenstrook van het Catharinapark oneigenlijk wordt gebruikt als 

parkeerstrook?  

De verkeerssituatie in de Kloosterstraat bij de scholen is ons bekend. 

 

2. Indien ja, heeft u hier al over gesproken met de schoolbesturen van beide scholen en zo ja, wat 

waren hiervan de uitkomsten? Zo nee, gaat u het gesprek nog aan?  

Wij gaan op korte termijn in gesprek met de directies van beide scholen. 

 

3. Heeft u zelf al aan oplossingen gedacht zoals het instellen van een parkeer- en/of stopverbod aan 

die zijde van de weg, het afzetten met beplanting of paaltjes van de groenstrook of blijft u dit 

parkeergedrag gedogen? Graag een toelichting.  

Ten behoeve van de verkeersveiligheid is het met name van belang dat de snelheid laag is en dat is 

hier wel het geval. Wij bekijken in ieder geval in overleg met de scholen welke eventuele maatregelen 

hier het beste genomen kunnen worden. Beide scholen hebben al een brief gestuurd naar alle ouders 

om zoveel mogelijk gebruik te maken van de kiss & ride strook. Wij willen daarnaast de scholen 

dringend verzoeken om de ouders vooral met de fiets of te voet te laten komen. 

 

4. Wanneer is voorzien dat “De Baayaert” weer verhuist naar de nieuwe locatie en er dus een eind 

komt aan deze grote parkeerdruk. 

Vanwege een bezwaarprocedure tegen de verleende vergunning is de start van de bouw vertraagd. 

Op dit moment is dan ook niet aan te geven wanneer de start van de bouw daadwerkelijk gaat 

beginnen en wanneer de bouw klaar is. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,                                  De burgemeester, 

                    

 


